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UCZESTNICY POSTĘPOWANIA 
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NR DZP.381.004.2020.RB 

 

 

WYJAŚNIENIA I ZMIANA TREŚCI SIWZ NR 16 

 

Dotyczy: postępowania o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego 

nr DZP.381.004.2020.RB o wartości zamówienia poniżej 5 350 000 € p.n.: „Przebudowa i remont budynku 

przy ul. Bankowej 5 w Katowicach” 

 

 

Do Zamawiającego wpłynęły zapytania dotyczące ww. postępowania, wobec powyższego Zamawiający udziela 

następujących wyjaśnień: 

 

Pytanie1: 

Poz. 203 Wymiana stopnic schodów drewnianych. Z jakiego materiału należy wycenić stopnie, z drzewa miękkiego sosna 

modrzew czy twardego dąb buk jesion. Czy należy również wycenić wymianę barierek na schodach? 

 

Odpowiedź 1: 

Stopnie drewniane należy wykonać jako drewniane, z drewna dębowego lakierowanego, o zaoblonych krawędziach. 

Lakier o zwiększonej twardości oraz odporności na ścieranie – powłoki systemowe gwarantujące zabezpieczenie wyrobu 

w sposób zapewniający nierozprzestrzenianie się ognia, transparentne, zachowujące naturalny rysunek drewna.  

Kolorystyka schodów określona zostanie na etapie realizacji inwestycji, na podstawie przedłożonych przez Wykonawcę 

próbek i/lub wzorników. 

Szczegółowy zakres robót dot. balustrad zawarty został w części opisowej projektu wykonawczego br. architektura.  

Istniejące zabytkowe balustrady drewniane należy poddać konserwacji, zabezpieczyć p-poż w sposób 

nierozprzestrzeniający ognia do klasy NRO, ewentualne ubytki wykonać analogicznie do istniejących balustrad, wysokość 

balustrad dostosować poprzez podwyższenie tralek do wys. 1,1m. 

Nowoprojektowane balustrady wykonać w sposób analogiczny do istniejącej, balustrady. 

 

Pytanie 2: 

Dział CCTV. Projektowany system jest systemem analogowym, jest to przestarzała technologia i mało rozwojowa. Czy 

zamawiający dopuszcza zmianę technologii na system IP? 

 



 
Strona 2 z 9 

 
 

Odpowiedź 2: 

W cenie oferty należy uwzględnić wykonanie instalacji zgodnie z dokumentacją, patrz część opisowa: Wymagania ogólne 

dotyczące systemu dozoru wizyjnego CCTV - system ma umożliwić cyfrową komunikację w oparciu o protokół internetowy 

IP. 

 

Pytanie 3: 

Dział CCTV. W projekcie zastosowano kamery wewnętrzne obrotowe, ale o stałej ogniskowej. Nie podano jakiej? 

 

Odpowiedź 3: 

Zamawiający, działając zgodnie z art. 38 ust. 4 ustawy Pzp, dokonuje zmiany treści specyfikacji istotnych warunków 

zamówienia w następujący sposób: 

Zamawiający informuje, iż w części rysunkowej dokumentacji branży teletechnicznej błędnie oznaczono obiektywy kamer. 

Szczegółowe wymagania dot. parametrów kamer zostały opisane w części opisowej ww. dokumentacji – należy 

zastosować kamery o obiektywach zmiennoogniskowych. 

 

Pytanie 4: 

Dział CCTV. W ilu lokalizacjach ma być możliwy podgląd z kamer ? Na rysunku jest opis: „Kamery zabudowane na salach 

konferencyjnych służące do podglądu W/W Sali z poziomu antresoli …… pokój reżyserski” Na schemacie widnieje tylko 

jedno stanowisko nadzoru wizyjnego. 

 

Odpowiedź 4: 

Należy zapewnić podgląd ze wszystkich kamer zamontowanych w/na budynku w pomieszczeniu ochrony oraz dodatkowo 

z kamer zamontowanych w salach konferencyjnych (pom. 0.11a oraz 0.11b) w pomieszczeniu reżyserki (1.06). 

 

Pytanie 5: 

Dział KD. Cześć rysunkowa przedstawia zamki z klawiaturą, nie ma ich jednak na schemacie. Czy są to zamki niezależne 

od KD ? 

 

Odpowiedź 5: 

Zamki nie ujęte na schemacie są elementami niezależnymi od systemu KD. 
 

Pytanie 6:  

Dział KD. Ilu użytkowników przewiduje system KD. 

 

Odpowiedź 6: 

Zamawiający informuje, iż przewiduje się nie więcej niż 50 użytkowników. Jednocześnie Zamawiający podkreśla, iż system 

KD należy wykonać zgodnie z wymogami opisanymi w dokumentacji projektowej. 

 

Pytanie 7:  

Dział SSWiN. Opis zakłada system adresowalny, czy zamawiający przewiduje taka konieczność zastosowania takiego 

rozwiązania dla 26 czujników? 

 

Odpowiedź 7: 

System sygnalizacji włamania i napadu SSWiN należy wykonać jako adresowalny. 
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Pytanie 8:  

Prosimy o odpowiedź na pytania dotyczące systemu nagłośnienia z działu: instalacje teletechniczne. 

Ze względu na rozbieżności między projektem a przedmiarem prosimy o uściślenie poniższych kwestii dla sali 0.19a-e: 

a)   Na schemacie ITN-2 wskazano 7 głośników ściennych, natomiast na rzucie ITPN-2 opisano 7głośników sufitowych, a 

w przedmiarze wskazano 10 głośników sufitowych i 7 ściennych. Jaki rodzaj i ile głośników ma być ostatecznie 

wycenionych dla sali 0.19a-e ?  

b)  Na schemacie ITN-2 opisano dwie matryce audio. Symbole tych urządzeń wskazują jednak, że jest to matryca oraz 

mikser. W przedmiarze zaś ujęta jest tylko jedna matryca. Czy drugą matrycę należy ująć w wycenie, czy raczej należy 

ująć jedną matrycę i mikser? Proszę również o wskazanie właściwej ilości kart do matrycy/matryc. 

c)  W przedmiarze (poz. 416 d.3.6) ujęto „nagrywarkę na karty SD&MMC” ale wspomniana nagrywarka nie jest ujęta na 

schematach. Czy należy wycenić tą nagrywarkę? Jeśli tak, to proszę o podanie prawidłowej ilości kart wejść/wyjść 

matrycy audio, by możliwe było jej podłączenie. 

 

Odpowiedź 8: 

Ad. a) Należy zastosować głośniki zgodnie z opisem schematu nagłośnienia ITN-2. 

Ad. b) Należy zastosować dwie matryce audio zgodnie z schematem ITN-2. 

Ad. c) Należy wycenić rejestrator SD&MMC. Ilości kart wejść/wyjść matrycy audio przyjąć zgodnie z dokumentacją. 

 

 

Pytanie 9:  

Sala konferencyjna 0.12a-b (lub w zależności od rysunków oznaczona jako 0.11a-b) 

a)   Zwracamy uwagę, że wyspecyfikowane obudowy głośników sufitowych nie można montować bezpośrednio do sufitu. 

Aby je zastosować, należy podwiesić głośnik na kablu zwisającym z sufitu np. 1m długości. Prosimy o potwierdzenie, 

że taki montaż będzie prawidłowy.  

b)  Zwracamy uwagę, że dla tej sali brakuje projektu instalacji audiowizualnej. Oczywiście jest bardzo rozbudowany projekt 

nagłośnienia, jest również informacja o dostawie ekranu oraz doprowadzeniu kabli HDMI i zasilania do projektora i 

ekranu. Brak informacji skąd i dokąd ma być prowadzony kabel HDMI i czy jego długość nie przekroczy dopuszczalnej 

długości dla sygnałów cyfrowych. Brak też jakichkolwiek urządzeń do wyświetlania obrazów (np. projektory), brak 

jakichkolwiek urządzeń do przełączania i transmisji wizji w obrębie i między salami, brak floorboxów czy mediaportów, 

brak sterowania tymi urządzeniami, itp. Prosimy o potwierdzenie, że Zamawiający jest tego świadomy i decyduje się na 

rozwiązanie gdzie nagłośnienie tych sal przerasta wymagania dla sal konferencyjnych, a brakuje rozwiązań 

dotyczących projekcji multimedialnych oraz ich sterowania. Prosimy też o precyzyjne określenie skąd i dokąd ma być 

poprowadzony wspomniany kabel HDMI. 

c)   Zwracamy uwagę, że brakuje jakichkolwiek połączeń do transmisji ewentualnej wizji we współczesnych standardach 

(HDMI) pomiędzy salą konferencyjną a reżyserką 1.06. Brak też jakichkolwiek przewodów służących do sterowania 

urządzeniami w sali konferencyjnej z pomieszczenia reżyserki. Owszem przewidziano kilka przewodów, ale są to 

przewody audio i przewody wizyjne w rzadko używanym standardzie SDI. Czy Zamawiający jest tego świadomy i 

decyduje się na takie ograniczenie ewentualnej funkcjonalności pracy z reżyserki? 

 

Odpowiedź 9: 

Ad. a)  Głośniki należy zamontować w sposób zgodny z wytycznymi ich producenta. 

Ad. b) Należy przyjąć rozwiązania zgodnie z dokumentacją projektową. Kabel HDMI doprowadzić od projektorów do 

stanowisk komputerowych. 

Ad. c) Należy przyjąć rozwiązania zgodnie z dokumentacją projektową. 
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Pytanie 10:  

Poddasze 4.04Na poddaszu przewidziano kabiny tłumaczy i wydano zasilanie do tych kabin (rzut D-02).Czy Zamawiający 

przewiduje okablowanie sygnałowe kabin dla ewentualnego systemu tłumaczeń językowych? 

 

Odpowiedź 10: 

Nie przewiduje. 
 

Pytanie 11:  

Proszę o wskazanie miejsc występowania ścianek szklanych wewnętrznych podlegających rozbiórce, zgodnie z 

przedmiarem inwestora:  

 

W Przekazanej dokumentacji przetargowej brak inwentaryzacji stanu istniejącego. 

 

Odpowiedź 11: 

Elementy przegród przewidzianych do rozbiórek i demontażu zostały zaznaczone na rzutach poszczególnych kondygnacji  

jako ściany i elementy do wyburzenia. 

 

Pytanie 12:  

Zgodnie z wytycznymi konserwatora zabytków, „należy odtworzyć drewnianą balustradę w klatce schodowej” – proszę o 

wskazanie dokładnej lokalizacji tej balustrady. Proszę o informację czy wspomnianą balustradę należy poddać renowacji 

czy wykonać jako nową?  

 

Odpowiedź 12: 

Przedmiotowa balustrada dot. klatki K1. Z uwagi na fakt, iż obiekt objęty przedmiotem zamówienia wpisany został do 

rejestru zabytków należy dążyć do zachowania istniejącej substancji budowlanej posiadającej walory zabytkowe i/lub 

historyczne oraz której stan umożliwia ponowne wykorzystanie. Ponadto Zamawiający pragnie zaznaczyć, iż zakres prac 

dot. balustrad został wskazany w rozdziale IX pkt. 1.15 części opisowej projektu wykonawczego br. architektura. 

 

Pytanie 13:  

Zgodnie z wytycznymi konserwatora zabytków, „należy poddać konserwacji kamienne schody”. Proszę o wskazanie 

dokładnej lokalizacji schodów oraz podanie wytycznych dotyczących konserwacji.  

 

Odpowiedź 13: 

Przytoczony przez Wykonawcę cytat z dokumentacji dotyczy wejścia głównego do budynku (od strony ul. Bankowej). 

Wytyczne konserwacji zgodne z dokumentacją projektową, jak dla pozostałych elementów kamiennych. 

 

Pytanie 14:  

Występuje rozbieżność pomiędzy schematami a widokami rozdzielnic elektrycznych: na schematach wyłączniki 

różnicowo-prądowe są jednofazowe, a na widoku rozdzielnic widoczne są trójfazowe. Prosimy o ujednolicenie. 

 

Odpowiedź 14: 

Rozdzielnice należy wyposażyć w wyłączniki różnicowo-prądowe 3-fazowe. 
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Pytanie 15:  

Proszę o doprecyzowanie informacji o balustradach: 

- Pozycja 364 – przewidziana jest nowa balustrada ze stali nierdzewnej z wypełnieniem szkła mlecznego hartowanego, 

natomiast na przekroju A-A widnieje opis „proj. Balustrada drewniana BL-1”. 

Proszę o uściślenie, jaka balustrada ma się znaleźć na klatce K1 

- W przedmiarze architektury i konstrukcji pozycja 366 jest opisana jako balustrada drewniana, proszę o informację której 

klatki dotyczy pozycja? 

 

 

Odpowiedź 15: 

Balustradę klatki schodowej K1 należy odrestaurować i dostosować do obecnie obowiązujących przepisów, a jej 

nowoprojektowaną część wykonać w sposób analogiczny do istniejącego tj. jako drewnianą. Balustrady z wypełnieniem 

szklanym przewidziano m.in. przy schodach prowadzących na tarasy zewnętrzne oraz na tarasach a także nowe do 

piwnicy– szczegóły w części opisowej dokumentacji projektowej. 

 

 

Pytanie 16:  

Proszę o przedłużenie terminu składania ofert do dn. 29.05.2020, gdyż do dnia dzisiejszego nie otrzymaliśmy odpowiedzi 

na wiele istotnych pytań zadanych przez nas, poruszających kwestie techniczne wykonania nietypowych rozwiązań 

zawartych w przekazanym PT, a tym samym uniemożliwiają nam przygotowanie rzetelnej wyceny.  

 

Odpowiedź 16: 

Patrz zmiana treści SIWZ z nr 10 z dnia 18.05.2020 r. 
 

 

Pytanie 17:  

Proszę o informację, czy pomieszczenie trafostacji nr 0.25 jest poza zakresem oferty? Jeśli jest w zakresie oferty, proszę o 

podanie wytycznych dotyczących istniejących warstw okładzinowych do rozbiórki oraz o podanie wytycznych dotyczących 

wykończenia (posadzek, ścian, sufitów).  

 

Odpowiedź 17: 

Patrz odpowiedź na pytanie nr 33 zawarte w wyjaśnieniach i zmianie treści SIWZ nr 6 z dnia 14.05.2020 r.  
 

Pytanie 18:  

Z uwagi na to, że remont pomieszczeń wydziału spraw obronnych jest w zakresie oferty, proszę o podanie wytycznych 

dotyczących istniejących warstw okładzinowych do rozbiórki oraz o podanie wytycznych dotyczących wykończenia 

(posadzek, ścian, sufitów).  

 

Odpowiedź 18: 

Zakres prac rozbiórkowych analogiczny jak dla pozostałych części budynku – patrz odpowiedź na pytanie nr 6 zawarte w 

wyjaśnieniach i zmianie treści SIWZ nr 4 z dnia 13.05.2020 r.  

Odnośnie wytycznych dot. sposobu wykończenia posadzek - patrz wyjaśnienia i zmiana SIWZ nr 15 - odpowiedź na 

pytanie 4
1
. 

 

 

Pytanie 19:  
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Proszę o informację, jakie warstwy posadzkowe istniejące do rozbiórki należy uwzględnić na antresoli w pom. 1.10 (sala 

wielofunkcyjna) oraz o podanie jakie nowe warstwy posadzkowe należy wykonać (wylewki, OSB, izolacje, jakie 

wykończenie)?  

 

Odpowiedź 19: 

Patrz odpowiedź na pytanie nr 6 zawarte w wyjaśnieniach i zmianie treści SIWZ nr 4 z dnia 13.05.2020 r. W pom. 1.10 

należy wykonać warstwy posadzkowe analogicznie jak dla warstwy P3’, okładzina zgodnie z odpowiedzią na pytanie nr 15 

zawarte w wyjaśnieniach i zmianie treści SIWZ nr 8 z dnia 15.05.2020 r.  

 

 

Pytanie 20:  

Proszę o informację, czy w budynku B na I i II Piętrze należy skuć jakieś istniejące warstwy jastrychu (izolacji), gdyż 

zgodnie z odp. inwestora nr 6 (wyjaśnienie SIWZ nr 4) należałoby przyjąć do skucia warstwę 5 cm. Jednakże w projekcie 

nie przewiduje się wykonania żadnych nowych warstw jastrychowych ( patrz projektowana warstwa P3’ –  

projektuje się jedynie warstwę wyrównawczą która nie stanowi warstwy jastrychu) . Proszę o wyjaśnienie rozbieżności.  

 

Odpowiedź 20: 

Wykonawca błędnie odczytał odpowiedź Zamawiającego zawartą w odpowiedzi na pytanie nr 6 zawarte w wyjaśnieniach i 

zmianie treści SIWZ nr 4 z dnia 14.05.2020 r. 

W ramach przedmiotu zamówienia należy zdemontować wszystkie istniejące (pozostałe, tj. nie wymienione powyżej) 

warstwy wykończeniowe posadzek, jak również wszystkie warstwy posadzkowe oraz podposadzkowe (pozostałości 

zapraw klejowych, warstwy wyrównawcze [samopoziomujące], jastrychy, izolacje itp.) aż do elementów konstrukcyjnych 

obiektu (tj. podłogi betonowej na gruncie, stropu itp.) dla wszystkich posadzek. Równocześnie należy wskazać, iż 

Zamawiający nie wskazał iż „należy przyjąć do skucia warstwę 5 cm” – Zamawiający poinformował, iż grubość istniejących 

warstw wylewek i innych warstw podposadzkowych jest zróżnicowana, a na potrzeby kalkulacji oferty należy przyjąć 

uśrednioną grubość jastrychu wynoszącą 5 cm. Projektowaną posadzkę należy wykonać zgodnie z dokumentacją 

projektową – przegroda P3’. 

 

 

Pytanie 21:  

Proszę o informację, czy po usunięciu istniejącej warstwy wylewki betonowej (patrz warstwa P4 – należy skuć 7 cm 

wylewki betonowej) na poddaszu części A, należy uzupełnić wylewkę na stropie Akermana czy nie?  

 

Odpowiedź 21: 

Zgodnie z opisem przegrody P4 nie przewiduje się odtworzenia warstwy wylewki. Jednocześnie Zamawiający zaznacza, iż 

w przypadku uszkodzenia na skutek prac rozbiórkowych elementu/ów konstrukcji (np. warstwy nadbetonu stropu 

Akermana) konieczne będzie wykonanie jego naprawy – ewentualny sposób/technologia naprawy uzależniona będzie od 

rodzaju i ilości zaistniałych uszkodzeń. 

 

Pytanie 22:  

Proszę o przesłanie wytycznych wzmocnienia stropu Akermana na poddaszu (warstwa P4), o czym mowa w Projekcie 

(patrz rysunek warstw A-08) „istniejący strop Akermana do ewentualnego wzmocnienia”.  

 

 

Odpowiedź 22: 
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Patrz odpowiedź na pytanie 21. 
 

 

Pytanie 23:  

Proszę o podanie projektowanych wymiarów płytek posadzkowych i ściennych w poszczególnych pomieszczeniach, jakie 

należy przyjąć do oferty. Zwracamy uwagę iż wielkość płytek wpływa na cenę (cena robocizny jest uzależniona od 

wielkości płytek) oraz wpływa na odpad materiałowy.  

 

Odpowiedź 23: 

Wymiary przyjąć zgodnie z projektem wykonawczym. Dokładny rozmiar płytek (wybór z pośród wskazanych w części 

opisowej projektu wykonawczego wymiarów) zostanie ustalony na etapie realizacji zadania, w oparciu o przedłożone przez 

Wykonawcę próbki kolorystyczne. 

 

Pytanie 24:  

Proszę o jednoznaczną informacje odnośnie izolacji przeciw-wilgociowej pionowej ścian fundamentowych w budynku A. 

Czy izolacja taka ma wyć wykonana? Jeśli tak, z jakich materiałów należy ją wykonać? Patrząc na detal AD-05 (fragment 

poniżej) wynika, iż należy wykonać izolacje i zabezpieczyć folia kubełkową - bez termoizolacji. Proszę potwierdzić, iż w 

taki sposób ma być wykonana hydroizolacja po całym obwodzie w budynku  

 

 

Odpowiedź 24: 

Izolację budynku A należy wykonać zgodnie z detalem przedstawionym na rys. AD-05 . Wymagania materiałowe 

przedstawione zostały w części opisowej projektu wykonawczego br. architektura. 

 

 

Pytanie 25:  

Zgodnie z zawartym zapisem w projekcie wykonawczym „W południowo – wschodnim narożu budynku części B znajduje 

się istniejąca „studnia doświetlająca”, którą planuje się wykorzystać na kolorowe murale ścienne widoczne jedynie od 

wewnątrz” proszę o informację w czyim zakresie jest wykonie „kolorowych murali ściennych” w wskazanej lokalizacji? W 

przypadku gdy wykonanie wspomnianych murali jest po stronie wykonawcy proszę o przesłanie projektu oraz opisu 

technologii wykonania murali. 

 

Odpowiedź 25: 

Patrz wyjaśnienia i zmiana treści SIWZ nr 13 z dnia 21.05.2020r. - odpowiedź na pytanie nr 13. 
 

 

Pytanie 26:  

Instalacja wentylacji: W projekcie/przedmiarze nie uwzględnionodemontaży wentylacji. Na obiekcie występuje istniejąca w

entylacja mechaniczna. Proszę o informację czy należy ją zdemontować. 
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Odpowiedź 26: 

Patrz wyjaśnienia i zmiana treści SIWZ nr 13 z dnia 21.05.2020r. - odpowiedź na pytanie nr 26. 

 
 

Pytanie 27:  

Instalacja wod-kan: Proszę o potwierdzenie, że agregatprzepompowujący z kratką ściekową  w pom. -

1.08 zaprojektowano na przepływ225l/min i wysokość podnoszenia 9m. Jest to duża wartość wydajności jak na 

ilość napływających ścieków tj. 2 zlewy, 3 wpusty podłogowe. 

 

Odpowiedź 27: 

Zamawiający informuje, że w projekcie podano parametry maksymalne z charakterystyki pompy (nie w punkcie pracy). Do 

wyceny pompy należy przyjąć ilość ścieków równą 0,6 dm3/s oraz wysokość podnoszenia w punkcie pracy równą 5m 

słupa wody. 

 

Pytanie 28:  

Z uwagi na fakt że udostępnione przedmiary robót nie obejmują całego zakresu robót do wykonania i należy zweryfikować 

zakres robót już wykonanych w rozpoczętym remoncie obiektu w 2008r. Ponadto brak jest jednoznacznego stanowiska 

odnośnie remontu pomieszczeń spraw obronnych i ochrony czy wchodzą w zakres zadania czy są poza zakresem 

opracowania i wyceny. Zwracamy się z prośbą o przesunięcie terminu składania ofert do dnia 29.05.2020r. Ponadto biorąc 

pod uwagę obecny stan związany z pandemią korona wirusa i bardzo utrudnionymi możliwościami uzyskania ofert i wycen 

dla poszczególnych elementów  robót, prosimy o przesunięcie terminu złożenia ofert aby umożliwić przygotowanie 

rzetelnej i prawidłowej wyceny, zwiększając jej konkurencyjność. 

 

Odpowiedź 28: 

Dokumentacja projektowa dotyczy robót objętych przedmiotem zamówienia i od jej powstania nie wykonywano na jej 

podstawie robót budowlanych. 

Opis robót już wykonanych dotyczy stanu istniejącego. Natomiast opis robót do wykonania to opis robót objętych 

przedmiotem zamówienia. Brak jest zatem konieczności weryfikowania dotychczas wykonanych robót, albowiem 

dokumentacja projektowa została sporządzona po ich wykonaniu i nie obejmuje robót z lat uprzednich, co jednoznacznie 

wynika z części opisowej dokumentacji. Stan projektowany dotyczy tylko i wyłącznie robót objętych przedmiotem 

zamówienia. Na marginesie należy dodać, iż brak jest możliwości zaprojektowania w latach 2014-2019 robót wykonanych 

np. w 2008 r. lub innych latach ubiegłych. 

Zamawiający przesunął dwukrotnie termin składania ofert. 

 

Stanowisko co do konieczności remontu pomieszczeń spraw obronnych i ochrony jest jednoznacznie wyrażone zarówno w 

zapisach SIWZ (rozdział II, pkt 1, ppkt. 2 tir. ostatni; rozdział II, pkt 1, ppkt. 6) , we wzorze umowy (§ 1 ust 2.) oraz 

potwierdzone w wyjaśnieniach treści SIWZ nr 5 z dnia 13.05.2020r. 

 

Pytanie 29:  

Zwracamy się z prośbą o udostępnienie inwentaryzacji wykonanych robót w rozpoczętym remoncie w 2008r, lub 

szczegółowe określenie jaki zakres robót został wykonany i jaki pozostaje do wykonania, dotyczy zwłaszcza robót 

posadzkowych w całym budynku. 
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Odpowiedź 29: 

Dokumentacja projektowa nie obejmuje robót wykonanych w latach uprzednich. Dokumentacja projektowa dotyczy tylko i 

wyłącznie robót objętych przedmiotem zamówienia i od jej powstania nie wykonywano na jej podstawie robót 

budowlanych. 

 

Pytanie 30:  

Prosimy o potwierdzenie dot. zapisów SIWZ Zdolność zawodowa: 

 

Zamawiający wymaga aby kierownik budowy posiadał 5 letnie doświadczenie zawodowe w kierowaniu lub nadzorowaniu 

robót budowlanych w tej specjalności. 

 

Kierownicy robót (elektryczny, sanitarny, teletechniczny) mają posiadać odpowiednio 5 lat, 5 lat, 3 lata doświadczenia w 

kierowaniu lub nadzorowaniu robót budowlanych w danej specjalności. 

 

W adnotacji do zdolności zawodowej, Zamawiający podaje definicję:  Przez "doświadczenie zawodowe " należy rozumieć 

okres od daty uzyskania uprawnień do daty składania ofert, w którym czynnie wykonywano funkcję kierownika 

budowy/robót lub inspektora nadzoru inwestorskiego (w wykazie osób należy podać miesiąc i rok rozpoczęcia i 

zakończenia pełnienia funkcji przy danej inwestycji). 

 

Zatem prosimy o jednoznaczne potwierdzenie, że kierownicy robót mają mieć liczone doświadczenie jako okres od 

uzyskania uprawnień budowlanych do dnia złożenia ofert. A nie jak w przypadku Kierownika budowy jako czynnego 

wykonywania funkcji kierownika robót. 

 

Odpowiedź 30: 

Zgodnie z zapisami SIWZ przez „doświadczenie zawodowe ” należy rozumieć okres od daty uzyskania uprawnień do daty 

składania ofert, w którym czynnie wykonywano funkcję kierownika budowy/robót lub inspektora nadzoru inwestorskiego. 

 

 

 

 

POWYŻSZE WYJAŚNIENIA I ZMIANY SIWZ SĄ WIĄŻĄCE DLA WYKONAWCÓW I NALEŻY JE UWZGLĘDNIĆ 

PRZY SPORZĄDZANIU OFERTY.  

 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Przetargowej:                           Przewodniczący Komisji Przetargowej: 

 

                 mgr inż. Artur Baran                                                                 mgr Aneta Szturc – Krawczyk                                                            
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                                                                                      Z-ca Kanclerza ds.  Rozwoju i Współpracy z Gospodarką 

                                                                                                                 – mgr Dariusz Laska 

 


